

## Beslutningsreferat fra bestyrelsesmøde mandag den 13.februar 2023 hos Philip

### 1. Referat fra sidst:

#### a. Referat fremadrettet

Fremover nævnes kun hvad vi beslutter.

### 2. Økonomi status ved Henning:

Saldo d.d. efter indbetaling af kontingenter primo januar er 77.571,51kr

### 3. Vejene ved Hans:

Den 13/1 var der vejsyn, 8 personer fra hhv Petri og Haugsted, kommunen samt Hans, Michael og Henning deltog.

Vi afventer en rapport, hvor vi efter gennemsyn vælger om PH eller vi selv skal udbedre skaderne. PH tilbyder 45.000 til formålet.

#### a. Skiltning ved Julian:

Proceduren er at der skal søges tilladelse hos kommunen, og derefter skal politiet godkende det. Der søges om 20 km skilt derfra hvor vores udstykning starter.

Julian har sendt ansøgning.

### 4. Strandgrunden:

#### a. Oprydning

Oprydning mangler, Kurt laver en skrivelse til grundejerne om en fælles arbejdsdag evt primo april

#### b. Båtplads:

Der må lægges grenaffald på bålet fra 1. Juni. Bålet bliver vendt og flyttet nærmere vandet i forbindelse med Skt.Hans.

#### c. Bådelaug:

##### i. Liste over tilmeldte ved Alice:

4 grundejere har skrevet til Grundejerforeningens mail om at de har både og at der er eller forventes snarest sat navn og adresse på dem.

Kurt laver mødeindkaldelse til dem bl.a. om deres forslag til, hvor bådene skal ligge. Bestyrelsen ser derefter på forslaget.

##### ii. Dato for indkaldelse til møde:

Den fastsatte vi ikke.

d. Pileurt:

Kommunen opfordrer til at pileurten fjernes, men der er intet påbud.

Kurt taler med Line om det.

e. Forslag til plan for strandgrunden ved Julian:

Julian har lavet en plantegning over nuværende beplantning på strandgrunden. Han videresender den til resten af bestyrelsen.

5. Fællesregler ved Julian og Bjørn:

Julian og Bjørn arbejder på det med hensyntagen til lokalplanen

6. Sommerfesten ved Alice:

Datoen blev den 12/8

Alice undersøger om Birgitte og Jette stadig er med i festudvalget.

7. Skt. Hans festen:

a. Dato 23/6 bålænding kl 20

b. Sikkerhed bål:

Skumslukker eller vandspande var på tale. Bjørn har en 9 kg vandsprøjte som evt kan tages i brug.

c. Indkaldelse / musik mm:

Kurt vil spørge Mette, Kildekrogen 1, om hun vil tage guitar med og spille som sidste år. Vi har trykte sange.

8. Hjertestarter ved Philip:

Man kan søge Trygfonden, Phillip er på sagen.

9. Generalforsamling:

a. Dato

Ikke fastsat

b. Dirigent

Ikke foreslået

c. Dagsorden

Ikke udarbejdet endnu

d. Ændringer fra sidst?

10. Nye beboere ved Alice:

Alice har sendt velkomstmil til den nye beboer Rønnebakken 9 og har senere hilst på.

11. Hjemmesiden:

Den bør stå i foreningens navn, så man ikke skal skifte ejerskab ved ændringer i bestyrelsen. Vi har CVR nr, formandens navn står på.

Uffe, som står for opdateringer på hjemmesiden, kontakter Tej, som er den der har password og som derfor kan foretage overflytningen.

12. Næste møde:

17/4 hos Hans

13. Evt:

Intet

18/2-23

Alice